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Good Day all BBRGC members.
I am sure that you are all aware of the Provincial Restrictions surrounding the requirement for Proof of Vaccination Credentials (PVC) and how they apply within our communities.  Effective 22 Sept the Ontario Government requires patrons to present a recognized PVC to access certain non-essential services and activities.  Services such as interior dining as well as access to gyms and recreation facilities.
As a Federal entity, Base Borden has always sought to respect Provincial Regulations.  We have always strived to be a good neighbour to the surrounding communities and we are committed to ensure that our Base remains a safe place to live, work and play.  As such, on 17 September direction was issued that requires that all members of the Rod and Gun Club provide a PVC in order to be a member in good standing and to be able to participate in Rod and Gun Club activities and events.

For all range activities, our members will be required to present their PVC to the appointed RSO in order to participate.  For our members who are accessing parts of the training area for recreational purposes you will be required to present a PVC prior to being given access.

For those who may not be participating in an activity in the near future, in order to keep our records up to date, I would invite all members to provide a scan, photo or electronic copy of your PVC which can be sent to the clubs membership director at BBRGC@forces.gc.ca.  If you would prefer to have your credentials verified in person by the activity lead please present them at the next activity and that information will be referred to the membership director, who will update the club database.

I sincerely hope that this additional measure does not discourage you from participating in club activities.  The intent remains to create a safe environment for our members. 
Thank you all.

Your Executive Committee.
Bonjour à tous les membres du BBRGC. 
Nous sommes certains que vous êtes tous au courant des Restrictions Provinciales concernant le besoin de preuve de vaccinations et comment tout sa affecte la communauté. A partir du 22 septembre le Gouvernement de L’Ontario demande au consommateur de présente une preuve de vaccination pour accéder au service et activités non essentiel. Par exemple, restaurants intérieurs, salle de gymnase, et centres récréatifs.

Étant un établissement Fédérale, la CFB Borden a toujours respecté les lois Provinciales. Nous avons toujours été de bons voisins pour les communautés adjacentes et nous nous commentons a s’assurer que la Base demeure un endroit sécuritaire pour travailler, vivre et s’amuser. Sur ce, le 17 Septembre de nouvelles directives ont été mises en place, dorénavant tous les membres du club de chasse et pêche de la base doivent avoir preuve de vaccinations pour être membre du club et avoir accès à tous les activités du club.  

Pour tous les activités des champs de tirs, nos membres devrons présente leur preuve de vaccinations à l’officier de sécurité du champ de tir (RSO) pour pouvoir participer. Pour avoir accès au aires d’entrainement pour activités de recréation, vous êtes obligé de présenter vos preuve de vaccinations avant de recevoir accès. 

Pour ceux qui ne participerons pas aux activités dans un futur prochain, je vous invite à envoyer une copie photo, copie numérise ou électronique de votre preuve de vaccination au directeur d’adhésion a BBRGC@forces.gc.ca . Si vous préférer avoir vos preuves vérifier en personne, prière de présenter vos preuve de vaccinations a la prochaine activité et cette information sera transmise au directeur d’adhésion qui va mettre à jour la banque de données. 
Nous espérons sincèrement que ces nouvelles mesures ne vous découragerons pas de participer aux activités du club. Le but est de créer un environnement sécuritaire pour nos membres. 
Merci à tous. 

Votre comité exécutif. 
